



T25-01939

شهادة إعتماـد نوع
TYPE APPROVAL CERTIFICATE

This is to certify that the product

هذه شهادة بأن المنتج

RASPBERRY PI Raspberry Pi 500

قد تم اعتماده من جهاز تنظيم الإتصالات طبقا للمعايير والشروط التالية:

Has been approved by NTRA to the following standards & conditions:

اسم العميل: **Raspberry Pi LTD**

Certificate Holder: Raspberry Pi LTD

Product Description: Module

وصف الجهاز:

Brand: RASPBERRY PI

الماركة:

Model: Raspberry Pi 500

الموديل:

Manufacturer: Raspberry Pi LTD

المصنع:

Standards: EN300 328 , EN301 893 , EN301 489-1/-17 , EN62368-1

المعايير:

الشروط:

* هذه الشهادة لا تعطي الحق في استخدام الجهاز لتقديم خدمة الاتصالات للاخرين وانما لاستخدام الجهة فقط وغير متضمنة أي نشاط يحتاج إلى ترخيص أو تصريح طبقا لقانون الاتصالات رقم 10 لسنة 2003.

* هذه الشهادة لا تشمل الموافقة على أي محتوى رقمي يحمل على الجهاز المعتمد ولا تعتبر افراج جمركي ، والشحنة تخضع للضوابط التنظيمية عند وصولها.

* هذه الشهادة تختص فقط بوظائف الاتصالات بالجهاز المعتمد و لا تتضمن موافقة على أي من وظائفه الأخرى.

Conditions:

* This certificate does not authorize the usage of the product to offer Telecom Services to others and is restricted to private use. The device shall not be incorporated in any activity that needs licensing or obtaining permits according to Telecom Law No 10/2003.

* This certificate does not include the approval of any digital content downloaded on the type approved device. This certificate is not considered a custom clearance and the shipment is subject to relevant regulations upon arrival.

* This certificate pertains only to the communications functions of the approved device and does not include approval to any of its other functions.

Issue Date: 13 Aug 2025

تحريراً في ١٣ أغسطس ٢٠٢٥

المهندس/ محمد شبروخ
الرئيس التنفيذي
الجهاز القومي لتنظيم الاتصالات

١٣ أغسطس ٢٠٢٥ ٠٨:٢٥ ص